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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor vizsgálták utoljára az MNB alapítványait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt közel 10 évben a Magyar Nemzeti Bank (MNB) alapítványai nagy botrányokról voltak
ismertek, név szerint a következőkről van szó: a Pallas Athéné Domus Animae Alapítvány (PADA),
a Pallas Athéné Domus Concordiae Alapítvány (Padoc), a Pallas Athéné Domus Mentis Alapítvány
(PADMA),  a  Pallas  Athéné  Domus  Scientiae  Alapítvány,  (PADS)  valamint  a  Pallas  Athéné
Geopolitikai Alapítvány (Pageo).

Az MNB-alapítványok ingatlanügyeit jól fémjelzi az a svábhegyi villa, melyet a jegybank elvileg
oktatási céllal vásárolt, később eladták egy kormányközeli befektetési cégnek, de Matolcsy György
fia is lakott benne egy ideig.

Azonban megemlíthetjük ezen kívül a régi budai városháza épületét, amelyet 2014-ben 1 milliárd
850 millióért vett a jegybank a Magyar Tudományos Akadémiától. Az épületet a jegybank ingyen
odaadta az egyik alapítványának, pénzt is adott a felújításra. Végül az MNB 2019-ben, 8,7 milliárd
forintért egy cégén keresztül visszavásárolta az épületet.

Kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

• Az MNB alapítványainál az Állami Számvevőszék (ÁSZ) pontosan mikor folytatott 
vizsgálatot legutoljára?

• Tervez-e az ÁSZ a jövőben vizsgálatot indítani az MNB alapítványainál? Amennyiben 
igen, pontosan mikor?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2024.02.28.

Tisztelettel:



Csárdi Antal
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